

GA-KWLSP

5 天 4 晚 **桂林/阳朔/荔浦 (SIC) RM 499/**

RM299

Depart:

(Local 4 Star Hotel)

Tour Fare: ~~RM499~~/Pax

赠送:

1 宝: 船游漓江

正点菜安排:

- 中式合菜
- 农家宴
- 阳朔啤酒鱼
- 桂林风味



D1 吉隆坡/桂林 (MOB/L/D) 酒店: 4 ♥ 桂林兰欧酒店或同级

七星公园 是桂林市区最大的综合性公园之一, 该公园以其丰富的自然景观和历史文化遗迹而闻名, 得名于园内的七星山.

七星岩 是由七座山峰组成的山脉, 形状酷似北斗七星, 因此得名.

D2 桂林/阳朔 (B/L/D) 酒店: 4 ♥ 阳朔新富安酒店或同级

榕杉湖景区 富绅名士纷纷于湖岸边结庐而居, 文人墨客于湖畔吟诗作赋, 一时间成为桂林文化活动的中心.

九曲桥 人文纪念公园 36 景之一, 顾名思义, 是指桥共分为九曲曲折迂回.

古南门 位于榕湖北岸, 有名树门, 是桂林“唐城”的南大门.

大榕树 位于高田乡的穿岩村, 是罕见的奇树.

日月双塔 坐落于桂林的中轴线, 杉湖岛上与“象山水月”相邻号称世界第一铜塔.

漓江船游 漓江桂林的山, 水, 洞被称为三绝, 在地貌学上被称为岩溶峰林.

阳朔(洋人街)西街 是最古老最繁华的街道纪念日琳琅满目, 体会这异国情调的步行街.

D3 阳朔/荔浦/桂林 (B/L/D) 酒店: 4 ♥ 桂林兰欧酒店或同级

少数民族鼓村寨 典型的喀斯特地貌, 贯穿十二座山峰, 属层楼式溶洞, 洞内汇集了不同地质年代发育生长的钟乳石, 晶莹剔透, 洁白无瑕, 宛如夜空的银河倾斜而下闪烁出像银子.

车游十里画廊-月亮山 位于阳朔月亮山, 因沿路风景秀丽, 如诗如画, 称为阳朔十里画廊

高田风光 位于高田乡境内, 大榕树、月亮山为其代表, 该景区开发较早, 投资较多景区之一

伏波山 广西桂林漓江之滨, 一座依水傍水的孤峰, 汉代时伏波将军马援南征曾经过此地.

D4 桂林 (B/L/D) 酒店: 4 ♥ 桂林兰欧酒店或同级

万达广场 落座在桂林市七星区穿山东路与环城南路交会处, 作为未来相当一段时间内桂林唯一的城市综合体, 桂林高新万达广场必将成为人流消费聚集地.

桂林城徽-象鼻山 位于桂林市区漓江和桃花江交汇处, 因酷似一头江边饮水的大象而得名. 1995 年桂林市政府将象鼻山定为桂林市的城徽标志.

桂花公社 坐落于桂林市秀峰区诗意桃花湾田园综合体的核心区域. 占地面积三十余亩, 总建筑面积 16000 余平方米, 由桂花文化体验馆、桂花文化主题公园、桂花树下主题酒店、研学实践基地多功能教室四个部分组成.

D5 桂林/吉隆坡 (B/MOB)

早餐后, 送往机场返回温馨的家园. 感谢您参与我们的行程, 我们下次再见!

行程次序变动, 以当地旅行社安排为准

保证自费项目:

人民币 (RMB) 550

i. 木龙湖景区

ii. 山水间秀表演 (VIP 席)

iii. 两江四湖夜景 (车游)

iv. 赠送桂林夜景

v. 月亮人家篝火晚会, 少数民族风情:

高山流水

vi. 竹筏漂流 (鱼鹰抓鱼+刘三姐对歌)

推荐自费项目:

印象刘三姐 - RMB 280

购物文化交流:

i. 玉器

ii. 达仁堂或宝树堂

iii. 丝绸文化馆 iv. 养身或茶艺

备注:

i. 马来人 & 印度人另加 RM400/每人

ii. 小孩不占床 RM399/每人

iii. 小孩占床 RM499/每人

iv. 含列明在行程内的住宿, 餐食, 观光车

付完旅费后, 我们将会处理您的订单

(司机兼导游):

i. 落地签证将在出发前 7 个工作日内申请

ii. 我们会在出发 3 天内开微信群(司导)

不含:

1: ACF (旅行社征收)RM30/每人

2: 导游司机小费 RM150/每人

3: 旅游保险 Travel Insurance RM10/天

4: 飞机票(建议亚航)

5D4N GUILIN/YANGSHUO/LIPU (SIC) GA-KWLSP

Depart:

(Local 4 Star Hotel)

RM299

Tour Fare: ~~RM499~~/Pax

Remarks:

- i. Malay & Indian additional RM 400/ pax
- ii. Child No Bed RM399/ pax
- iii. Child with Bed RM499/ pax
- iv. Including accommodation listed in the itinerary, meals, sightseeing car after paying we will proceed your order (driver & tour guide) :
- i. Arrival Visa will be applied with 7 working days before departure.
- ii. We will create the group chat within 3 days of departure

Compulsory Tour:

Chinese Yuan (RMB) 550

- i. Mulong Lake Scenic Area
- ii. Landscape Show (VIP Seats)
- iii. Night View of 2 Rivers & 4 Lakes (Car Tour)
- iv. Free Guilin night View
- v. The moonlight shines on the bonfire party at someone's home, with a few ethnic minority customs high mountains and flowing water
- vi. Bamboo Rafting (Osprey Catching fish + Liu Sanjie antiphonal song)

Optional Tour:

RMB280 Impression Liu Sanjie

Shopping Stop:

- i. Jade
- ii. Da Ren Tang / Bao Shu Tang
- iii. Silk Culture Museum
- iv. Health / Tea ceremony

Meals Arrangements:

- i. Chinese Mixed Dishes
- ii. Farm Banquet
- iii. YangShuo Beer Fish
- iv. Guilin Flavor

Bonus:

1: Boat tour on the Li River

Excluded:

- 1: ACF (Travel Agency Charges) RM30/pax**
- 2: Tour Guide Driver Tipping RM150/pax**
- 3: Travel Insurance RM10/ per day**
- 4: Flight Ticket (Suggested Air Asia)**

D1 KUL/Guilin

(MOB/L/D)

Hotel: 4 💎 Guilin Lanou Hotel or similar

Seven Star Park is one of the largest comprehensive parks in Guilin City, renowned for its rich natural landscapes and historical and cultural relics. The park gets its name from the Seven Star Mountain located within its grounds.

Seven Star Cave is a mountain range formed by seven peaks, resembling the shape of the Big Dipper constellation, hence its name.

D2 Guilin/Yangshuo

(B/L/D)

Hotel: 4 💎 Yangshuo Xinfuan Hotel or similar

Rongshan Lake Scenic Area Wealthy gentry and celebrities lived in huts on the shore of the lake, and literati recited poems and Fu on the lakeside, and became the center of cultural activities in Guilin for a while.

Jiuqu Bridge One of the 36 scenic spots in Humanities Memorial Park, as the name suggests, refers to the bridge is divided into nine twists and turns.

Gunanmen Located on the north bank of Ronghu Lake, the famous Shumen is the south gate of Guilin's "Tang City".

Large Banyan Located in Chuanyan Village, Gaotian Township, it is a rare and strange tree.

Sun & Moon Twin Towers Located on the central axis of Guilin, Shanhu Island is adjacent to "Xiangshanshuiyue" and is known as the world's first copper pagoda.

LI River Cruise The mountains, water, and caves of Guilin on the Lijiang River are called the three wonders, and they are called karst peak forests in geomorphology.

Yangshuo Western Street It is the oldest and most prosperous street with a dazzling array of anniversaries, and experience this exotic pedestrian street.

D3 Yangshuo/Lipu/Guilin

(B/L/D)

Hotel: 4 💎 Guilin Lanou Hotel or similar

Minority Drum Village The typical karst landform runs through twelve peaks. It is a floor-to-ceiling karst cave. There are stalactites developed and grown in different geological ages in the cave. They are crystal clear and pure white, just like the Milky Way in the night sky, shining like silver and diamonds. the light

Car Tour Shili Gallery-Moon Mountain Located in Moon Mountain, Yangshuo, it is called Yangshuo Shili Gallery because of the beautiful scenery along the road, which is picturesque.

Takata Scenery Located in Gaotian Township, represented by Big Banyan Tree and Moon Mountain, this scenic spot was developed earlier and is one of the most heavily invested scenic spots.

Fubo Mountain On the shore of the Lijiang River in Guilin, Guangxi, there is a lone peak near the water. During the Han Dynasty, General Fubo Ma Yuan's Southern Expedition passed through this place.

D4 Guilin

(B/L/D)

Hotel: 4 💎 Guilin Lanou Hotel or similar

Wanda Square Located at the intersection of Chuanshan East Road and Huancheng South Road, Qixing District, Guilin City, as the only urban complex in Guilin for a long time to come, Guilin Hi-tech Wanda Plaza will surely become a gathering place for people and consumers.

Guilin City Emblem - Elephant Trunk Hill Located at the confluence of the Lijiang River and the Taohua River in the urban area of Guilin, it is named for its resemblance to an elephant drinking water by the river. In 1995, the Guilin Municipal Government designated Elephant Trunk Hill as the city emblem of Guilin.

Osmanthus Commune It is located in the core area of the poetic Taohuawan pastoral complex in Xiufeng District, Guilin City. It covers an area of more than 30 mu, with a total construction area of more than 16,000 square meters. The practice base multifunctional classroom consists of four parts.

D5 Guilin/KUL

(B/MOB)

After breakfast, transfer to the airport and return to our warm home. Thank you for participating in our itinerary, see you next time!

***Sequences of the Itinerary are subject to local arrangement. ***